
Hejsan! 

Här följer en kortfattad uppdatering på vad som har hänt sedan vår senaste information vilken delades ut i 
brevlådorna och också finns tillgänglig på Lejeföreningens uppdaterade hemsida: www.vitemolla.org. 

Den 3 september arrangerade kommunens bredbandssamordnare (Anders Nyman) tillsammans med representanter 
för IP‐Only ett möte i Skillinge för Fiberambassadörerna från de 12 större orterna i kommunen. Dessa orter har 
nämligen fått prioritet under den första utbyggnadsfasen med start i Skillinge/Örnahusen som var snabbast med att 
aktivera tillräckligt antal intresseanmälningar (25% av fastigheterna) och därefter även snabbt nådde nästa tröskeltal 
med minst 30% tecknade avtal. 

Vid mötestidpunkten hade Skillinge nått 47% tecknade avtal och de första pionjärerna i Örnahusen hela 
60%. Baserat på detta har därför IP‐Only redan påbörjat grävning och installation i Skillinge. Från början var det 
också tänkt att samordnad denna installation med Örnahusen. Detta har dock försenats med ca ett halvår p g a en 
del oklara markägarfrågor. Första driftssättning i Skillinge kommer att ske under oktober månad. 

Kring månadsskiftet september/oktober kommer därefter grävning att påbörjas i Brantevik (46 % tecknade avtal) 
och i Kivik (37 % tecknade avtal) följt av bl a Gärsnäs. Vidare planerar man också säljstart under kvartal ett i 
Vik/Djupadal och Tommarp. Bland de övriga större orterna hade Simrislund nått 29 % avtal men t ex Hammenhög, 
Borrby och S:t Olof låg fortfarande alla under 30 %‐gränsen, liksom Simris, Baskemölla och Vitaby med ett obetydligt 
antal tecknade avtal. 

Vad händer då med Vitemölla? Tyvärr fick vi en något sen start och därmed missat möjligheten till ett koordinerat 
genomfördande tillsammans med Kivik på det sätt som Örnahusen lyckades få till stånd med Skillinge. I mina 
diskussioner med kommunens bredbandssamordnare och IP‐Only har jag fört fram ett antal som vi 
tycker tunga argument för betydande synergieffekter vid en sådan samordning. Tyvärr har inte detta räckt ända fram 
utan Vitemölla tillhör fortsatt fas 2, d v s efter att alla de större orterna har blivit driftsatta. 

Tack vare det starka stöd och intresse som ni alla har visat under vår informationskampanj (f n 77 icke bindande 
intresseanmälningar motsvarande drygt 45%) har jag dock lyckats nå en halv seger genom löfte om att vi nu står 
först i tur bland de mindre orterna. Tidsmässigt innebär detta att försäljningsarbetet med bl a avtalstecknande kan 
komma igång under första kvartalet 2015 med i bästa fall en påbörjad grävning/installation efter sommaren 2015. 
Där finns dock reservationer i dessa tidsplaner bland annat beroende på hur sträng den kommande vintern kommer 
att bli samt andra förseningar som praktiskt kan uppstå i de redan påbörjade och närmast planerade 
grävningarna. Detta är dock ett stort framsteg jämfört med alternativet att vi med vår väldigt sena start låg sist i kön 
på detta 5 – 6‐årsprojekt. 

Förutom direktmail till alla som anmält sitt ännu icke bindande intresse kommer vi fortlöpande att lägga ut 
uppdaterad information på Lejeföreningens hemsida. Mer uppdaterad information kan också hittas på IP‐Only´s 
hemsida: www.simrishamnsstadsnat.se. Under fliken ”Tjänster” kan ni bland annat finna de erbjudanden som i 
dagsläget finns tillgängliga från de olika tjänsteleverantörerna. Bl a kan ni hitta korttidsabonnemang för internet som 
kan tecknas för de som så önskar per dag, vecka eller månad. Ett intressant alternativ för bland annat 
sommarboende eller hyresgäster som enkelt kan tecknas och betalas med betal/kreditkort. 

Under mötet i Skillinge lämnades också lite allmän information om kommande samhällstjänster – Smart Fiberstad – 
som utan kostnad enbart blir tillgänglig tillfiberanslutna fastigheter. 

Vidare planerar IP‐Only för någon form av närvaro under den kommande Äpplemarknaden där ni kan få mer 
personlig information. Ni är också alltid välkomna att kontakta mig för eventuella frågor som ni kan ha rörande den 
kommande fiberinstallationen. 

Kommunens Bredbandssamordnare och IP‐Only har planerat för två nya informationsmöten. Ett stormöte för de 
mindre orterna den 2 oktober i Simrishamn samt ett för fiberambassadörerna i de större orterna den 3 december i 
Kivik. 

Bästa hälsningar 
Mats 


